
For any further information, see BONOMI INDUSTRIES SALES TERMS AND CONDITIONS.

Bonomi Industries produces their valves by applying the highest quality standards, 
without any compromises and making the most rigorous checks and controls 
to guarantee that they are free from any defects. 

The long-time partnership with Gidrolock (Gidroresurs LLC) has allowed us to improve 
and grow together on the market, making the combination of our products the best quality 
available in Russia. In occasion of the 50 year anniversary from the start of the construction 
of the Baikal Railway we proudly declare: 

BONOMI INDUSTRIES warrants all S64 brass valves bearing RuB trademark used with 
Gidrolock products, to be free from defects in material and workmanship for 50 years.

BONOMI INDUSTRIES warrants its standard brass valves bearing RuB trademark, to be free from defects in material and workmanship for their entire life, save 

shorter time frames as shown in the specific product datasheet available in www.bonomiindustries.com. For any other product, BONOMI INDUSTRIES warranty lasts 

for two years from the date marked on the product and remains limited to defects in material and workmanship. Warranty coverage only applies to products purcha-

sed directly from either BONOMI INDUSTRIES or its authorized distributors. In any event, the warranty is valid only if the installation, maintenance and use of the 

product complies with the applications and working conditions listed in BONOMI INDUSTRIES instructions/specifications, product datasheet, catalogue or IMO. 

“GIDROLOCK — BAIKAL RAILWAY”
 50 YEARS WARRANTY  



GIDROLOCK — 50 ЛЕТ БАМу
50 ЛЕТ ГАРАНТИИ
Bonomi Industries изготавливает запорную арматуру, придерживаясь высоких 
стандартов качества. Мы проводим строгие проверки и контроль, чтобы 
гарантировать отсутствие дефектов в изделиях.

Наше долгосрочное партнерство с компанией Gidrolock (ООО «Гидроресурс») 
позволило нам развиваться и расти на рынке, предлагая лучшие продукты 
нашим клиентам в России.

В честь 50-летия со дня начала строительства Байкало-Амурской Магистрали мы 
с гордостью заявляем: 

Bonomi Industries гарантирует отсутствие дефектов материала и брака 
производства на все латунные краны S64 с торговой маркой RuB, используемые 
в продукции Gidrolock, в течение 50 лет.

BONOMI INDUSTRIES гарантирует, что ее стандартные латунные краны с торговой маркой RuB не будут иметь дефектов материала и изготовления в 

течение всего срока службы, а также будут сокращены по срокам, как показано в специальном паспорте продукта, доступном на сайте 

www.bonomiindustries.com. На любой другой продукт гарантия BONOMI INDUSTRIES действует в течение двух лет с даты, указанной на продукте, и 

ограничивается дефектами материала и изготовления. Гарантийное покрытие распространяется только на продукцию, приобретенную непосредственно 

у BONOMI INDUSTRIES или ее авторизованных дистрибьюторов. В любом случае гарантия действительна только в том случае, если установка, 

обслуживание и использование продукта соответствуют условиям применения и условиям работы, указанным в инструкциях/спецификациях BONOMI 

INDUSTRIES, паспорте продукта, каталоге или IMO. Для получения дополнительной информации см. УСЛОВИЯ ПРОДАЖИ BONOMI INDUSTRIES.


